



رئيسة

الجمعية الوطنية في جمهورية أذربيجان

08 حزيران/يونيو 2023

رقم 2023-112-2/1-01/16

سعادة السيد محمد رضا مجيدي،

الأمين العام

للجمعية البرلمانية الآسيوية

سعادتكم،

إنه لمن دواعي سروري أن أبلغكم أن الجمعية الوطنية في جمهورية أذربيجان سيشرفها استضافة اجتماع اللجنة الدائمة المعنية بالشؤون الاجتماعية والثقافية للجمعية البرلمانية الآسيوية في باكو، أذربيجان، في 21 أيلول/سبتمبر 2023.

ويرجى من جميع الوفود الموقرة إرسال استمارات التسجيل مباشرة إلى برلماننا، وكذلك، إلى الأمانة العامة للجمعية البرلمانية الآسيوية. بصفتنا البرلمان المضيف، سنقدم الإقامة (المكوث، ووجبات الطعام، والنقل المحلي) من 20 إلى 22 أيلول/سبتمبر 2023 إلى مندوب واحد لكل برلمان عضو في الجمعية البرلمانية الآسيوية، بالإضافة إلى موظف واحد.

وسأكون ممتنة إذا شاركتكم هذه المعلومات مع جميع الأعضاء، وشجعتهم على تزويدنا بقائمة مشاركيهم، بموعد أقصاه 21 آب/أغسطس 2023. كما أود أن أطلب منكم تزويدنا بجميع مسودات الوثائق ذات الصلة للاجتماع في أقرب وقت ممكن.

وستتوفر المزيد من التفاصيل بشأن الاجتماعات المقرر عقدها، والمعلومات العملية اللازمة إلى الأعضاء الكرام في الوقت المناسب.

وأرجو أن تتقبلوا أسمى آيات التقدير.

ومع أطيب التمنيات،

(التوقيع)

صاحبة غافاروفا





S P E A K E R

OF THE MILLI MAJLIS OF THE REPUBLIC OF AZERBAIJAN

№ 16/01-1/2-112/2023

" 8 " June 2023

Mr. Mohammad Reza MAJIDI
Secretary General of
the Asian Parliamentary Assembly

Excellency,

It is my pleasure to inform you that the Milli Majlis of the Republic of Azerbaijan will be honored to host the meeting of the **APA Standing Committee on Social and Cultural Affairs in Baku, Azerbaijan on September 21, 2023.**

All esteemed delegations are expected to send their registration forms directly to our parliament as well as the APA secretariat. As a host parliament, we will offer hospitality (accommodation, meals and local transportation) from **20 to 22 September 2023 to one delegate of each APA member parliament plus one staff member.**

I would highly appreciate it if you can make this information available to all members and encourage them to provide us with the list of their participants no later than **August 21, 2023.** I also kindly request you to provide us with all relevant draft documents of the meeting at your earliest convenient.

Further details about the scheduled meetings together with all necessary practical information will be provided to the honorable members in due course of time.

Please accept the assurances of my highest consideration.

Sincerely,

Sahiba GAFAROVA